




@添喜 lucklily

## 听着西湖民间故事游杭州

Visting Hangzhou with the West Lake Folk Tales

带着你走进西湖民间故事——保俶寻太阳、六和镇江、金牛湖、飞来峰、东坡肉、宋嫂鱼、油炸烩，从游走到舌尖……让情怀与故事相约。

We want to take you into the West Lake folk tales - Bao Chu looking for the sun, Liuhe suppresses the Qiantang River, Jinniu Lake, flying peak, Dongpo meat, Song Sao fish, fried braised... Let's experience the feelings and stories from the scenic spots and food.



## 第一天

参加新闻发布会后，行车经过西湖北线（途经北山路、断桥、南山路），当晚入住酒店杭州西湖国宾馆。

## 第二天

上午：晨起行车经西湖南线（途经花港观鱼、太子湾公园、净寺、雷峰塔、长桥）前往柳浪闻莺内搭乘西湖画舫船--三潭印月--岳飞庙。

午餐：茅家埠味庄或白堤上的楼外楼

下午：前往宋城（观看千古情演出）、灵隐

晚餐：宴西湖


夜间：观看印象西湖，当晚入住洲际酒店（观看钱塘江灯光秀）

## 第三天

上午：晨起经复兴大桥过钱塘江，逛一下钱塘江观景台（钱塘龙雕塑前合影），参观钱江 G20 峰会主会场。

中午前回市区，前往武林广场、在武林门运河码头乘坐水上巴士前往拱宸桥，游览运河广场、运河博物馆、小河直街、工艺美术等博物馆、刀剪刀博物馆、伞博物馆、手工艺活态展示馆等。

午餐：小河直街附近餐厅。





### **Day 1**

After participating the press conference, drive through West Lake north line (pass by North Mountain Road, Bridge Cutoff , Nanshan Road), and live in Hangzhou Xihu State Guest Hotel at night.

### **Day 2**

Morning: In the morning pass by West Lake south line (pass by Fish Viewing at the Flower Pond , The Prince Bay Park, Jing Temple, Lui Fung Tower , Longbridge)

Lunch: Maojiabu flavor or the Lou Wailou Restaurant Bai Zhuang

Afternoon: travel to Songcheng (including watching the romance of the show),  
Lingyin

Dinner: (West Lake Food)

Night: watch the impression of West Lake, and stay at the InterContinental Hotel that night (including the Qian Tang light show)

### **Day 3**

Morning: In the morning, pass by Fuxing bridge and the Qiantang River, visit Qian Tang River Observatory (take group photo in front of Qian Tang dragon sculpture), visit the main meeting-place of Qianjiang G20 Summit

Return to the downtown before noon, then go to Wulin Square, take water bus from Wulin door canal wharf to Lofa Bridge arches, visit the Grand Canal Square, Canal museum, Xiaohe Street, Museum of Arts and crafts, Knife Sword and Scissor Museum, Umbrella Museum, etc.

Lunch: near the creek straight street restaurant near the Xiaohe Street



